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Goedemorgen, goedendag, zoals gewoonlijk, waar en wanneer je ook luistert naar

de serie Kenniszoekers van vandaag van het Ruimteschip Instituut van de Keshe

Foundation. En we verwelkomen jullie weer, zoals gewoonlijk, om kennis met

elkaar te delen en een beetje meer te leren over de wereld van de Schepping en

het fysieke leven van de mens.

Zoals Rick al zei, was ik jarig. Officieel ben ik vandaag jarig op de Iraanse kalender,

maar in mijn paspoort staat gisteren. Hoe dan ook, vandaag was ik in een

vergadering met de mensen die werken aan het nieuwe leven van de Keshe

Foundation. En het kwam bij me op dat normaal gesproken iedereen, de

meerderheid van ons, kijkt naar de leeftijd van 65 jaar ommet pensioen te gaan,

de schoenen uit te trekken, achterover te leunen en te gaan rusten. En op mijn 65e

ben ik aan het onderhandelen voor een man om het roer om te gooien en zich aan

te sluiten bij de Universele Gemeenschap. Dus ik ben net begonnen, wanneer

velen van ons hun jas ophangen en achterover leunen, en we met pensioen gaan

en op zoek gaan naar een lange termijn, wat ik noem, rust. En op mijn verjaardag

begin ik meer te doen, te verlengen. En wat het ook is met het leven, het is zo. Nog

40 jaar, nog 40 dagen, nog 400 jaar.

We zijn hier om te dienen en die verandering te brengen in onze mogelijkheden

en kracht en kennis in welke vorm dan ook. Zoals ik al zo vaak heb gezegd, we zijn

er al heel lang.



We veranderen gewoon het lichaam van de man, zoals je van kleren verandert, om

door te gaan, om de man te onderwijzen tot het punt van aansluiting, begrip van

zijn, wat wij noemen, leven. Wat is het doel van het leven, niet alleen voor de mens,

(:24). maar voor de scheppingswereld.

In het proces van het werk, zoals we hoorden in het onderricht van vandaag, de

Intro, wordt de straal van de Zon, een andere cyclus. Deze cyclus van de interactie

van de stralen, wordt zink en koolstof en wordt koper. En het wordt suiker en al het

andere om het lichaam van de mens te creëren. Zoals ik vorige week al zei, zijn we

erin geslaagd om zo'n 20 elementen te produceren, en dan nog meer elementen,

en deze week, zo blijkt uit de testresultaten, zijn we erin geslaagd ommisschien

nog eens 10, 15 elementen te produceren, toegevoegd aan het verleden, in

hetzelfde proces. Dus op een bepaalde manier zijn we het leven geworden, en de

cyclus van interactie van de velden, die opnieuwmaterie, materie-energie,

materie-interactie creëren.

Om de 65e verjaardag te vieren, ben ik gisteren begonnen en heb ik het team van

de Keshe Foundation (KF) gevraagd een paper [wetenschappelijk artikel] te

schrijven. De titel van de paper is hetzelfde als die van het eerste boek, "De

universele orde van de schepping van materie", waarin we vanuit de stralen

materie, elementen, hebben gecreëerd. Het boek was theorie, die we nu met het

werk dat we doen, met het team waarmee we werken, hebben gecreëerd om de

theorie van het boek te bewijzen en te bevestigen in de realiteit van de test van het

bestaan. En in dat proces, wat we zeiden in Boek één, (:26). dat hoe materie wordt

gecreëerd door interactie van de velden. Nu hebben we de materie gecreëerd. Dus

de theorie is bevestigd in de praktijk en met een kracht, wat wij noemen, niet

alleen de Keshe Foundation, maar zoals ik al eerder zei, met presentatie en

aanwezigheid van de hoogste officieren, militairen, die de test hebben uitgevoerd.

En ze hebben de test gedaan.



Dus in zekere zin is wat we schreven als een theorie van het boek, nu de realiteit

van de wetenschap geworden. Dit artikel zal in de komende weken worden

gepubliceerd, omdat de structuur ervan sinds gisteren wordt opgesteld. En

bewijzen, wetenschappelijke artikelen, zullen eraan worden toegevoegd om de

juistheid van de theorie te bevestigen. Dus in zekere zin is het Boek één als theorie

nu werkelijkheid geworden in wetenschap en technologie. En we zullen nieuwe

doorbraken zien met deze kennis.

Ik weet zeker dat we in de nabije toekomst hetzelfde zullen doen met boek twee,

transport en transmutatie door middel van het licht, de structuur van het licht. En

terug, misschien in de nabije toekomst, gaan we opnieuw in op de bevestiging van

het plasma. Het is interessant om te begrijpen hoe het leven begint. En ik denk dat

een van de belangrijkste onderdelen voor ons, in de komende tijden, in de

komende misschien 5 of 10 jaar, in het onderwijs van misschien 1.000 of 999 (KSW)

van de Keshe Foundation, ergens daar beneden, (:28). bereiken we het educatieve

niveau dat we de kracht van de velden vinden die ons naar de Schepper leidt. Ik

kan jullie dat vandaag leren. Maar je bent er nog niet klaar voor. Ik kan jullie tonen

hoe jullie de essentie van de schepping van de Schepper kunnen bereiken, want

het staat in Boek twee. Maar jullie hebben het altijd als licht gezien, niet als 'licht

van de Schepper' en hoe Zijn licht ons in verschillende dimensies (D) en richtingen

is geworden.

In het begrijpen van de transmutatie, in het begrijpen van de toestand van de

overdracht van energie naar materie, zou één ding duidelijk moeten zijn geworden

voor vele Kenniszoekers (KS). Zijn wij het licht van de Schepper, de essentie van Zijn

Schepping? Als we dit begrijpen, als we tot het punt komen waarop we de

transmutatie begrijpen, en dan de transmutatie begrijpen door de snelheid van

het licht, en begrijpen dat verschillende lichten verschillende krachten hebben, en

dan in die essentie, binnen het licht, de kracht van het licht van de Schepper

vinden,



dan zou het voor velen van ons niet erg moeilijk moeten zijn om onze Schepper te

bereiken, de Ziel van onze Schepper, Zijn structuur te begrijpen, onze eigen

schepping te begrijpen. (:30).

Is, of zijn sommigen van ons, als een licht, verschenen in de essentie van de kennis

van de Schepper. Op een bepaalde manier komen we uit de Bron. En niet in het

proces van verdeling, verschillende sterrenstelsels en de sterren en herhaling. Waar

het licht van de Schepper het stof van de Schepper wordt en de schepping van de

entiteit, zij het Mitra of de kinderen van Mitra. In essentie heeft het leven nu op een

andere manier betekenis, als we het proces van transmutatie begrijpen. Vergeet

niet dat alle velden van het universum, elk veld, of het nu van een ster is, van een

sterrenstelsel of van een mens, een gemeenschappelijke noemer heeft. Daarom

kunnen ze zich MaGrav positioneren ten opzichte van elkaar. En die

gemeenschappelijke noemer is de sterkte van het licht, de veldsterkte van de

Schepper. Dus ieder van ons, ieder wezen, iedere Ziel, iedere cel die een Ziel heeft,

heeft in zich de kracht van het licht van de Schepper, de kennis, de liefde, de

schepping van de Schepper.

Op zoveel manieren, zodra de wetenschapper, zodra de wijzen van de schepping

de wetenschap van de schepping begrijpen, zal de mens heel snel de weg naar

zijn Schepper vinden. Veel sneller, veel sneller dan ergens "met hun hoofd tegen

een muur bonken", of "op de grond" ergens anders, of lichamen verbranden en wat

dan ook, voor de regen en de zon. (:32).

De mens moet het begrijpen. Nu we wetenschappelijk de transformatie van de

energie in de materietoestand hebben aangetoond, en in de afgelopen week

hebben we aangetoond wat we noemen, de materietoestand. Structuren van, op

een bepaalde manier, gassen, op een bepaalde manier, combinatie van leven

zonder materietoestand, dat hun bestaan en interactie met de elementen van de

materietoestand, of elementen van de metaalstructuur, het bestaan van het leven

bevestigt, het bestaan van de materie zelf.



Dit is belangrijk in het toekomstige onderricht. Het is belangrijk voor de mens om

te begrijpen hoe het leven bevestigd kan worden. Het bestaan van de entiteit kan

bevestigd worden door de energieën van wat wij noemen, velden van niet-materie

niveaus. Maar als we deze velden zien, geeft het ons de essentie en de oorsprong

van, de combinatie van, de interactie tussen, het bestaan van die materie aan.

Op een bepaalde manier, in de toekomst, kunnen we via de Ziel van de Mens (STM)

de lichamelijkheid van de mens bevestigen. Waar de energie van de Ziel ons zal

aangeven, ons zal tonen, de essentie van de fysieke manifestatie, op het punt van

interactie met de omgevingsvelden. (:34). In de nabije toekomst zullen we dit naar

voren brengen. We zullen dit zover brengen dat we door interactie van de velden

het bestaan van de elementen van de schepping zullen bevestigen. Zelfs die

elementen waarvan de mens zich niet eens kan voorstellen dat ze kunnen

bestaan. In de essentie van de Schepping is de Universele orde van de schepping

van materie, de Universele orde van de schepping van energie allemaal hetzelfde.

Het is aan de kennis van de mens, de essentie van de Schepping, om dit te

begrijpen. En hoe het te transmuteren van energie naar materie, en hoe het over

te brengen van materie naar energie.

In de huidige wereld van de wetenschap verbranden we elementen om energie te

krijgen. Waar in het leven van de Schepping, geven we er kracht aan, om het te

veranderen. We voegen iets toe om het te verheffen. We nemen er niets van om

het te vernietigen. Dit is het verschil tussen het proces van het creëren van energie

in een, wat wij noemen, plasmaconditie, dan in een materietoestand. We creëren

een nieuw leven, we creëren een nieuwe cyclus, we creëren een nieuwe materie

door verhoging, door er energie, veldsterkte aan te geven. In de materietoestand

verbranden we het, vernietigen we het om energie vrij te maken.

Op zoveel manieren is de wereld van de wetenschap in de wereld van de

materiestaat, (:36). op een bepaalde manier een tegenhanger van de kracht van

het energiematerieplasma van hetzelfde.



In de toekomst, wanneer we de sessies openen, de grafieken van de sessies van de

afgelopen vier weken, waarin we toestaan dat jullie je lichamelijkheid herstellen,

dat jullie je Ziel herstellen, dat jullie wat dan ook herstellen. Je zult zien dat

wanneer alles in balans is, STM er tegenover zal staan, precies 180 graden

tegenover de Ziel van de Fysiekheid (STP) en de Fysiekheid van de man, die

gewoonlijk aan elkaar kleven.

Het is verbazingwekkend als we deze grafieken openen, als we deze opgenomen

gegevens openen, je ziet hoe fysicaliteit en de STP van de man altijd samengaan.

En de STM in 180 graden in fase, "Yin en Yang", een "Loop van Oneindigheid". En

het interessante is, dat wanneer we een afwijking zien van het een of het ander, we

alle complicaties zien. Als we zien dat de lichamelijkheid naar de Ziel reikt, zien we

problemenmet de zogenaamde STP, met emotie, psychologisch patroon. En als

we de P aan de ene kant zien en de Ziel en de STP aan de andere kant, dan zien we

een probleem in de P.

De gegevens die we hebben verzameld, de kennis die we hebben vergaard, zit zo

diep, het is zo belangrijk voor de toekomst van de mens, dat we het fysiek kunnen

laten zien, (:38). wanneer we je op het systeem zetten, waar zit dan het probleem. Is

je emotie de oorzaak van je kanker? Of heb je jezelf "gekankerd" om de emotie te

creëren? Het is zo eenvoudig.

In de afgelopen 4 weken van testen met de Kenniszoekers hebben we zoveel

gedetailleerde informatie verzameld over het gedrag van conversie van de STM en

interactie met de STP en de P van de man. In zekere zin transmutatie en

overdracht en transport. De gegevens, wat we hebben verzameld, laten ons zien

hoe STM een rol speelt in de structuur, de interactie en de levenscyclus van de

mens. Met alle interesse, met alles wat we hebben begrepen, stelt dit ons in staat,

als we zien hoe zo snel de Ziel naar de ene kant omslaat, en de STP en P naar de

andere kant, die we niet eens hebben begrepen.



En dit is waar we het licht noemen, de structuur van het licht. Het gebeurt in een

flits van een seconde. Het licht waarvan we niet eens de kennis hebben om het te

absorberen, te observeren, te detecteren en te bevestigen.

In de komende tijd, wanneer we de gegevens naar buiten brengen die jullie

kunnen zien, en we de gegevens laten zien zoals ze naar boven komen voor ons

allemaal om te zien. Je zult het gedrag van je Ziel zien. Je kunt het gedrag van je

Ziel zien met betrekking tot je STP. (:40). En je kunt het gedrag van je STP ten

opzichte van je fysieke leven zien. En dan kunnen wemet hetzelfde systeem je

emotie detecteren. Heb ik die kanker bij mezelf gecreëerd? En hoe kan ik, heb ik

het gecreëerd? In hoeverre ben ik verantwoordelijk voor de schade die ik heb

toegebracht aan mijn eigen fysieke toestand.

En met wat we hebben gezien in het patroon van de gegevens, legt het ons uit

hoe, als we jullie samenbrengen als een groep van 70, 80, zoals we de afgelopen

vier weken hebben gedaan, jullie elkaar daadwerkelijk helpen. Jullie geven elkaar

kracht. Je brengt elkaar verandering. Allemaal samen, want onze gegevens zijn de

gegevens van alle 78 deelnemers aan de proef.

In zekere zin kun je ons in de volgende sessies vragen of ik de grafiek, de

vingerafdruk van mijn Ziel, het gedrag van mijn Ziel kan zien. En nu is onze

technologie zo diep dat we het kunnen laten zien. Vijf minuten op het systeem, 10

minuten op het systeem, je kunt zien hoe je met je STP omgaat. Hoe je je STP

opereert en scheidt van je fysieke leven en alle ziektes meeneemt. En dan hoe je

Ziel en je STP naar één kant gaan, waardoor het fysieke leven een nieuwe dimensie

voor zichzelf vindt. Verheffing in de dimensie van geven aan de Ziel om de een of

de ander te verheffen. (:42).

De verzamelde gegevens, de informatie die we hebben verzameld, is zo

diepgaand, is zo verbazingwekkend, dat wanneer ik ernaar kijk tijdens de test,

gedurende de tijd dat je in die stille tijd zit in drie uur sessies, sessies van twee uur,

verzamelen we zoveel informatie.



Als een van jullie uitvalt, als je collectief samenwerkt, als je elkaar tegenwerkt, als je

je Ziel tegenwerkt, het is nu allemaal te zien. De kennis, de technologie is op dat

niveau ingesteld.

En we staan op het punt dat je in het systeem terechtkomt, een mentaal geval, dat

alles met jezelf wil doen. Je gaat door het systeem, en je landt op de Mars, en je

houdt van jezelf, en je creëert een toestand van vrede in jezelf. Weinig seconden

van verhoging van de Ziel om de dimensie van de STP te passeren, verhelpt,

vervult de tekortkoming en herstelt van wat de tekortkomingen zijn. In dit proces,

in dit begrijpen, met wat we hebben gezien en zoals ik zei, wat zeer binnenkort zal

worden gepubliceerd als bevestiging van Boek één, zal het je een verandering

brengen. Het zal een verandering en verschuiving teweegbrengen in de wereld

van de wetenschap.

Deze kennis is de afgelopen dagen gedeeld met de Iraanse

regeringsfunctionarissen, dat de verandering is gekomen. De creatie van de

materie, of interactie van de specifieke manier van het creëren van velden, is

voltooid en bevestigt het Boek nummer één.

In de komende dagen zal deze technologie worden gedeeld met vele regeringen,

(:44). omdat zij moeten begrijpen wat er komen gaat en wat de toekomst is voor

de mensheid. Deze informatie, als het papier van de bevestiging van het transport

en de transmutatie van de ruimtereizen van de toekomst, zal gepresenteerd

worden in de novemberzitting met de wereldambassadeurs en wereldleiders om

die verandering te brengen, om de positie voor ons allemaal duidelijk te maken.

Zoals ik al zei, zal de novemberbijeenkomst met de wereldleiders en ambassadeurs

wat ik noem, het "keerpunt" zijn in de wereld van wetenschap en technologie (T).

We nodigen degenen uit die samenmet ons aan de tests hebben deelgenomen,

de ambtenaren, militairen en regeringsfunctionarissen die aanwezig zijn geweest,

omdat zij kunnen zeggen wat ze hebben gezien, hoe ze zich voelden en wat het

was.



Dit is belangrijk, want de man zal vertrouwen hebben in degenen die ze

vertrouwen en ons leiden.

In de komende tijd beginnen we het proces van bekering. We beginnen het proces

van begrijpen. Op een bepaalde manier, wanneer we jullie in de nieuwe systemen

plaatsen, geven we de grafiek van jullie aan jullie. Je komt naar ons, je gaat naar

onze artsen en je zegt: "Ik heb kanker. Ik heb een emotioneel probleem. Ik heb een

psychologisch probleem. Ik heb spanning en druk in een bepaald deel van mijn

lichaam. Nu kunnen we je de grafiek geven van jezelf in alle drie de dimensies. De

Ziel, STP en de P. (:46).

En dan kun je zien wat je jezelf aandoet, en hoe je het kunt corrigeren, en hoe je

kunt nemen, je kunt toevoegen aan de energie van de STP, aan de P van de man.

Dat je daarmee, in replicatie, aan de andere kant je Ziel kunt verheffen. Wanneer

de STP en de P de nullijn naderen, zie je dat de Ziel ook nul is. Dichtbij. Wanneer de

twee zich uitbreiden om hun kracht te vergroten, zie je dat de kracht van de Ziel

ook toeneemt. Het is het spiegelbeeld van elkaar. En dan begrijp je, wanneer je Ziel

op zichzelf is, en je STP op zichzelf, en je lichamelijkheid overal "haarbedrading"

heeft, dat je moet begrijpen hoe je die twee op één lijn en gesynchroniseerd met

elkaar kunt brengen. Dan leer je hoe je via gedrag, dat de STP van de interactie van

de manmet de STM is, je Ziel kunt verheffen.

Dit is een kennis die nooit voor mensen toegankelijk is geweest. Je "stoot je hoofd

tegen de Grote Muur". Je stoot je hoofd tegen een steen op de vloer. Je deed al het

mogelijke in de naam van wat dan ook om verheffing te vinden, om te vinden wat

ik noem, een volgende stap voor jou om beter te worden. Maar je wist nooit

waarom. Je hebt nooit begrepen waarom. Vanaf nu kun je dat wel.

In de oktober sessie en in de, wat wij noemen, november sessies, (:48). openen we

een nieuwe wetenschap voor de mensheid. Waar je ziet hoe je je eigen ondergang

creëert, hoe je je eigen ziekten creëert, hoe je je eigen verheffing creëert.



In augustus openen we een paar sessies voor degenen onder jullie die willen

besteden om de grafiek van je Ziel te zien. Het gedrag van je Ziel, met je STP en je

fysieke leven.

We zullen de opening van deze sessies aankondigen, het aantal sessies zal zeer

beperkt zijn. En het zal letterlijk jij zijn met het systeem, binnen het systeem, waar

ook ter wereld. En we geven je de grafiek van jezelf. Je hebt je gezicht gezien, je

hebt je huid aangeraakt, je hebt in je hart gezien hoe het werkt. Nu kun je de

werking van je bestaan als energie zien. Op de website van de Keshe Foundation

openen we in de komende dagen dit kanaal, zeer beperkte, zeer beperkte

aantallen. En zoals je gaat en je krijgt ultrasone, of wat dan ook, van je hart, of wat

dan ook. Voor de eerste keer zul je de vorm, het patroon van je eigen Ziel zien. En

hoe je interageert met het STP en de lichamelijkheid van cellen. En dan moet je

uitvinden waar alle ziekten naar mij toe komen. En waar alle vreugde naar mij toe

komt. En hoe ik mijn Ziel kan verheffen.

We openen dit kanaal voor een zeer beperkt aantal nummers. En we brengen tijd

met jullie door, individueel op het systeem. (:50). En zoals je gewoonlijk in een, wat

wij noemen, "achtbaan" gaat en je een beeld krijgt van jezelf ergens in de

achtbaan, geven wij je een beeld van de grafiek van je Ziel. Met betrekking tot je

STP en je lichamelijkheid. En dan, ik weet zeker dat velen van jullie het zullen delen

met de rest van jullie, zodat anderen kunnen zien hoe ik eigenlijk, wat ik eigenlijk

doe, hoe mijn Ziel verbonden is met mijn lichamelijkheid, en waar en hoe ik vrede

vind.

De reden voor de afgelopen 6 maanden, 8 maanden, is dat wanneer je in de diepe

ruimte bent, als een fysicus van de ruimte, we niet je bloeddruk meten, we niet je,

wat we noemen, suiker of andere dingen meten. We zien het gedrag van de Ziel,

we zien het gedrag van de STP en we zien het gedrag van je lichamelijkheid. En

dan zien we wat verhoogd moet worden, en jij moet het ook verhogen.



Dit zouden geen vreemde dingen voor je moeten zijn. Toen jullie naar Italië

kwamen en in de stoelen nummer één, twee en drie zaten, was één de fysicaliteit,

één de STP en één de Ziel. Nu kun je zien wat je in die systemen hebt gedaan. En

dan ga je werken, hoe je het in evenwicht kunt brengen, hoe je een manier vindt

om je Ziel te verheffen, en weg te lopen van ziekten van de Ruimte, niet van

ziekten van de mens. Het fysieke kan met alles verstrikt zijn, (:52). maar de Ziel kan

in vrede zijn en gelukkig zijn om te bestaan. En misschien zal de Ziel mettertijd de

dimensie van lichamelijkheid veranderen.

Dit is een tijd voor verandering. Dit is een tijd voor ons om, door de kracht van de

Ziel, de kracht van de P en de STP te veranderen. En misschien vinden we in dat

proces, sommigen van ons, het pad naar onze Schepper, naar de essentie, naar de

oorsprong, naar waar we vandaan komen. Waar jullie, door interactie van het leven

van de fysieke dimensie, wat Boek één is, in transmutatie, overdracht door het licht

van de velden van jullie, je Ziel, wat Boek nummer drie is, zullen verheffen.

Nu begrijp je waarom we deze weg zijn ingeslagen en hoe en waar we naartoe

gaan. In zekere zin is deze technologie in de toekomst belangrijk voor ons als we

de nieuwe generatie levens in de ruimte tegenkomen, nieuwe energiebanen in de

ruimte. Door middel van zo'n eenvoudig systeem kunnen we hun vijandigheid,

hun liefde, hun zorg en waar ze van gemaakt zijn begrijpen.

Toen we de test deden, waren onze militairen geïnteresseerd in welke zaken er

werden gecreëerd. Ik was geïnteresseerd in de energieën die deze materie

aantrokken. En toen we de gegevens kregen, was het verbazingwekkend hoe

energie-interactie kan leiden tot de creatie van materie, ook al bevinden die

energieën zich misschien niet in de materie. (:54).

In de komende tijd, in het komende artikel dat gepubliceerd zal worden, kun je dit

allemaal zien en meer begrijpen over de wereld van Creatie. Je begrijpt meer over

jezelf, hoe je leidt tot creatie van leven, zoals in de Intro was, en welke levens je Ziel

zal creëren in de interactie met zichzelf.



Wat wij de sprong in de wereld van de wetenschap, van de Ruimte noemen, is zo

groot en zo snel, dat de mensheid er eeuwen over zal doen om zelfs maar de leer

van de afgelopen 10 minuten te begrijpen.

Je zult begrijpen wat ik noem, de observatie van de velden van je bestaan, sessies

die zullen worden aangekondigd of geopend op de website van de Keshe

Foundation zullen je een heel interessant punt geven. Hoe je binnenkwam, hoe je

bent geweest en hoe je de systemen verlaat. En dan is het aan jou om te begrijpen

hoe je je voelde in welke emoties je binnenkwam, met welke doelen je

binnenkwam, en wat er tussendoor gebeurde, en wat er aan het einde gebeurde.

Dan geeft dit je in zekere zin een recept voor de rest van je leven. Een recept voor

de rest van het leven van je Ziel, en niet van je lichamelijkheid. En een manier om

je eigen bestaan te begrijpen, te verheffen. (:56).

Een deel van dit werk zal worden uitgevoerd, zal worden onderwezen in de sessies

in Manchester over een paar weken. Waar je geleidelijk, als Kenniszoekers, kennis

krijgt, op zoek naar kennis over het bestaan en de verheffing van je eigen Ziel, en

niets anders. En hoe je de anderen kunt verheffen. En wat is je verwachting van

andere Zielen. En niet alleen geld in de zak.

De leer, het begrip van het proces van de Schepping, begint nu vorm te krijgen en

betekenis te krijgen. En dan, wanneer we je van het ene deel van deze planeet naar

het andere sturen, van het ene deel van het universum (U) naar het andere, door je

Ziel te vragen om te reizen, om het ons te vertellen, ontdek je dat je meester wordt

in wat ik transmutatie, transport noem. En dit is niet iets nieuws. Als je je degenen

herinnert die naar Linz kwamen, dan zat je daar en op het moment dat we je

vroegen, kun je gaan reizen, naar de Maan gaan, je naar de maan wilde gaan, je

ritste... ritste weg en je was er. Je wilde ergens anders zijn.

Dus in zekere zin hebben we jullie in de afgelopen 12 maanden onderwezen, we

hebben het jullie laten zien, velen van jullie, honderden van jullie, hebben het

getest.



Het proces van het onderricht, de totaliteit van het begrip van de kennis van de

Schepping, is binnen het bereik van de mens. En in dat proces, in de presentatie

van 11 november in Londen, zien we misschien wat meer, wat ik noem, meer

geavanceerde kennis over ruimtereizen. En het begrijpen van het proces. (:58).

Zoals ik al zei, zullen we in augustus een zeer beperkt aantal deelnemers hebben,

omdat het individuen zullen zijn. In het verleden waren de sessies 100 van jullie, 150

van jullie, nu zal het jij en je Ziel zijn. Je kunt het voor het eerst zien, je kunt het

voor het eerst begrijpen. En je zult de foto's krijgen van je, wat ik noem, de STP, de

P en je Ziel, en zien hoe harmonieus het is, en hoe gescheiden ze zijn. En wat je

moet doen om ze zelf in balans te brengen. Je wordt je eigen arts, je bent de "last

man standing", want niemand (anders) begrijpt hoe je op dit punt bent gekomen.

De last man standing sessies, die aangekondigd en vrijgegeven zullen worden

door de Keshe Foundation in de komende dagen, voor de augustus sessies, zullen

je... het zal je tot het punt brengen, zodat je jezelf kunt begrijpen, in de dimensie

van de Ziel. En als je duidelijk bent met jezelf, kun je de gegevens vrijgeven, kun je

je grafieken vrijgeven zodat anderen ze kunnen zien, en misschien kun je door het

zien van sommige van de jouwe en de anderen begrijpen waar de valkuilen zitten,

waar ze hun P en de STP hebben misleid en misbruikt. En dan laten we je zien,

toen het tot een punt kwam, zeiden we dat we je geen vraag hoefden te stellen,

omdat we zagen dat de STM, de STP, op de lichamelijkheid van de man, van alle

deelnemers, één rechte lijn waren, naast elkaar. (1:00). Wat betekent dat we vrede,

evenwicht en collectieve beslissing brachten, voor dat doel. Dat was het verheffen

van de Ziel van hen die misbruikt werden door de misbruikers.

En het was verbazingwekkend om dit te zien, en ik weet zeker dat we deze

gegevens ooit zullen vrijgeven. Wat betekent dat er geen Zielen waren die

misbruikten, geen lichamelijkheid van... geen STP onder de deelnemers, zelfs niet

onder henzelf. Want de grootste misbruiker van de man, is de man zelf.



Zoals ik al zei, betreedt het onderricht een nieuwe dimensie van energie en niet

van materie. Een dimensie van de Ziel, die de, wat wij noemen, magnetische

velden in beweging zijn, wat wij energie noemen. En de STM is een bundel

magnetische velden in beweging. Energie die meer dan duizenden keren sterker

kan zijn dan de Hiroshima bom. In orde van grootte. Nu begrijp je waar de les heen

gaat. En nu gebruiken we wat we noemen, degenen die zich in zekere zin niet

bewust zijn van zichzelf om zich bewust te worden van hun leven. Je gaat niet voor

een sonografie. Je zegt niet: "Ik wil mijn hartslag zien. Ik wil de scan van mijn

hersenen zien. Binnenkort zullen mensen zoals jij vragen, ik wil de staat van mijn

Ziel weten, de STP en mijn P. Waar ben ik de fout in gegaan? En wat is er nodig om

in balans te komen? (1:02).

De verheffing van de STM is de verantwoordelijkheid van de man alleen zelf, en

niet het bonzen op de muur of 17 keer op de vloer. Het moet voor de mens

duidelijk worden dat verheffing komt in de kracht van de emotie en niet in de

kracht van de beweging.

Op een dag zal wat we van plan zijn te doen een normaal patroon worden in het

leven van velen. En het zal wat ik noem, de standaardmanier worden om te

begrijpen wat er mis is en wat er gedaan kan worden. We openen dit kanaal voor

een zeer korte tijd, voor een zeer klein aantal mensen, en we zullen het zeer snel

sluiten, omdat iedereen individuele aandacht en sessie nodig heeft.

Hartelijk dank voor jullie aanwezigheid hier vandaag. En ik kon jullie geen groter

cadeau geven als verjaardagscadeau voor jullie allemaal. Ik hoop dat jullie het

begrijpen. En dat je een manier vindt om je Ziel te verheffen, je eigen Ziel, en niet

die van anderen, tenzij ze erom vragen. En dan zul je ontdekken dat er geen

behoefte is aan profeten en boodschappers. En er is behoefte aan leraren om de

wetenschap van de Schepping te onderwijzen. Hartelijk dank voor vandaag. We

gaan even pauzeren en komen weer terug. En misschien, als je erover nadenkt en

luistert naar het onderwijs van vandaag, tot nu toe, zul je ontdekken welk

geschenk we je hebben gegeven. (1:04).



Demensheid heeft hier duizenden jaren op gewacht. Hartelijk dank, Rick. Als je

naar een pauze gaat, en we komen terug om eventuele vragen te beantwoorden.

<<Pauze>> 497 KSW 03 augustus 2023 (1:10). (Einde redactie)

R: ... Over het algemeen hebben we vragen voor meneer Keshe, die hij

beantwoordt. Meneer Keshe, wilt u misschien de video van de Braziliaanse

gemeenschap bekijken om uw verjaardag te vieren? Misschien kunnen we die nu

afspelen?

K- Waarom niet? Je kunt het laten zien, het zal een genoegen zijn. En morgen,

zoals onze traditie is, zal de Keshe Foundation elke 5 jaar, min of meer, een portret

uitbrengen van de tijd rond mijn verjaardag. En mijn geboortedag is ook de

geboortedag van de Universele Raad. Dus we vieren die twee samen. En op zoveel

manieren luiden we in deze cyclus van 5 jaar een nieuwe levenscyclus in. En ik ben

er zeker van dat het een zeer interessante 5 jaar zal zijn, en tegen het einde van

deze maand, (1:12). zullen we de 500ste sessie van het Kenniszoekers

onderrichtprogramma bereiken. Wat op zich al een enorme doorbraak is in de

onderwijscyclus, non-stop, gedurende meer dan 10 jaar. En ik dank jullie allemaal

voor jullie aanwezigheid om dit mogelijk te maken, om dit mogelijk te maken.

gebeuren. Ik weet zeker dat we in de komende vijf jaar veel dingen zullen

veranderen in de loop van de mens. En met wat er waarschijnlijk in november aan

wereldambassadeurs zal worden vrijgegeven, zullen er grote veranderingen

plaatsvinden. Heel erg bedankt voor al je steun in de afgelopen tien jaar en voor

alles wat je voor de mensheid hebt gedaan.

Ga je gang Rick, laten we eens kijken.



<< Speelt verjaardag video gedaan door Braziliaanse Gemeenschap >>

K- Hartelijk dank. Bedankt voor alle inspanningen van de Brazilianen en de

anderen. Zoals ik al zei, het is een collectief werk en nu trekken we uit alle delen. En

mettertijd zal ieder van ons, Nigerianen, Australiërs, Brazilianen, Canadezen,

Engelsen en Duitsers, Iraniërs en Chinezen, ieder op zijn eigen manier de

verandering brengen en ondersteunen om op de een of andere manier die

verandering teweeg te brengen.

En waar we vandaag zitten, waar we vandaag staan met de kennis van vandaag,

zien we dat de verandering op het punt staat om op een grote manier te komen.

Maar als het op één manier komt, wordt het magisch en waarderen mensen het

niet. Maar op de manier waarop we het gedaan hebben, stap voor stap, Ziel voor

Ziel, brengen we genoeg momentum, dat het door iedereen geaccepteerd wordt,

door een natuurlijk proces, en niet door dwang. En dat is wat nodig is, dat deze

technologie nu komt, om begrepen te worden en door ieder van ons toegepast en

geïmplementeerd te worden, voor ons eigen voordeel en niet om er anderen beter

van te maken, in het proces van ons eigen bestaan. Hartelijk dank, en ik hoop dat

de komende 12 maanden een grotere verandering voor ons allemaal zullen zijn, en

zoals wij het zien, kan het een enorme verandering zijn. Het is een prachtige

horizon voor ons allemaal, in wetenschap en technologie. Zoals ik al zei, we zijn niet

de enigen. We zien nieuwe technologieën en nieuwe wetenschappen ontstaan. En

collectief zal de nieuwe wetenschap de nieuwe verandering brengen. Hartelijk

dank.

Zijn er nog andere vragen?

R: ... In eerdere keren heb je de relatie tussen de STP en de STM besproken. (1:20). Ik

geloof in de manier waarop mensen "schizofreen" zijn, in die zin dat we een soort

dubbele persoonlijkheid hebben. Dus we hebben een vraag van Leila in de

YouTube, die zegt, ik herinner me de eerdere lessen van meneer Keshe, hij gaf

commentaar, en hoe hij het gezelschap van een schizofreen zou verwelkomen,

omdat ze beter geschikt zijn of zich beter kunnen aanpassen aan omgevingen of

omstandigheden onder druk. Ze vervolgt: "Ik vraag me af of je hier alsjeblieft



verder op in zou kunnen gaan, vooral met betrekking tot de kwaliteit van deze

conditie, of eigenschap, of uitdrukking, met betrekking tot de ontwikkeling van de

Ziel. Dank U.

K- We noemen de mens zelf schizofreen, omdat hij een Ziel en STP heeft. En hij

doet alles wanneer het hem uitkomt in de naam van de STP, je noemt het, het

leven van de man. En als het hem uitkomt in de dimensie van de Ziel en hij noemt

het een droom. Hij is er op een heel mooie manier in geslaagd om het andere

leven als een droom te verbergen. En het is heel interessant dat sommigen van

jullie dromen en wakker worden en zeggen: "Ik heb een vreemde droom, ik ben

daar en daar geweest en ik heb dit gedaan en dat is gebeurd. Maar je zegt niet,

soms, is het iets vreemds vandaag, ik ging naar deze winkel, naar die winkel, ik

winkelde dit, ik ging daar, ik had eten daar en daar, en ik kwam terug. Wat je doet

in de dimensie van lichamelijkheid, is je normale leven.

Maar wanneer je het in de dimensie van de Ziel hebt, is het een droom en ging het

naar vreemde plaatsen.

Je bent nog nooit in een, wat ik noem, (1:22). Chinees restaurant met katten en

honden los in het restaurant. Maar je hebt het vandaag gedaan, en dat was het.

Maar, als je dat in je droom hebt, ging ik iets vreemds doen. Dus, we leven dit leven

van een schizofreen zelf elke dag. En we noemen onszelf geen schizofreen, we

noemen de andere helft, die we in ons verborgen hebben, de... wat we noemen,

een droom. Of, het werk van onze Ziel is een droom geworden.

Omdat we niet kunnen zeggen, eigenlijk heb ik twee bestaande levens in mij. Eén

is wat ik fysiek ben, en één is binnenin mij, die alle voorwaarden van mijn leven

voor mij creëert. Als die Ziel niet in de moederschoot was gecreëerd, was er geen

lichamelijkheid van jou.

Je hebt van die organisaties of partnerschappen gezien waarbij de partner, die op

de achtergrond het brein is van de hele operatie, nooit gezien mag worden door

de partner, die eigenlijk van niets weet en met van alles bezig is. Het laat zien dat

hij alles doet. En dat is het kenmerk van een man. Twee partners terwijl er één zich



verstopt. En nu laten we zien hoe dat schizofrene leven dat we als een droom

bedekken werkelijkheid is, en we kunnen er ons voordeel mee doen. Het kan de

loop van je fysieke leven enorm veranderen, als je het begrijpt. (1:24). De grootste

schizofreen is dus de mens zelf.

En, zoals ik al zei, als we het hebben over andere aandoeningen van wat we

noemen, schizofrenie in een medische toestand, medisch leven, dat is een

natuurlijk proces dat we allemaal kennen, we hebben er vele malen over

onderwezen, en dat is de realiteit van, we zien een drieling. Op een plek keken ze

allemaal naar drie meisjes die er hetzelfde uitzagen. Ieder draagt zijn eigen Ziel en

ieder draagt zijn eigen lichamelijkheid. We zien een Siamese tweeling, omdat er

twee hoofden zijn, of één hoofd, aan elkaar geplakt als twee delen, of één brein. Oh

kijk, dit is één, twee lichamen en twee Zielen. Maar wat we ontkennen is dat er, als

onderdeel van het levensproces, twee Zielen of drie Zielen kunnen zijn binnen de

structuur van één fysiek leven. En dat moet worden gerespecteerd. Als we een

Siamese tweeling respecteren als... omdat we twee hoofden of twee gezichten en

één lichaam zien, of twee lichamen die aan elkaar vastzitten, zijn we er niet in

geslaagd om een ander proces van creatie van leven te respecteren, namelijk één

lichaammet drie Zielen. De interactie van die drie heeft de dimensie van

lichamelijkheid gemaakt van wat we zien.

Als er één was, kon het een totaal andere fysieke manifestatie zijn. Of als het er

twee waren, was het hetzelfde. En er is een heel groot verschil tussen de

schizofreen en wat wij noemen, mensen die verschillende (1:26). emoties interactie

van de velden begrijpen en daarbinnen karakters creëren. Het is een heel groot

verschil.

En dat is een totaal andere kennis en begrip van het werk, van één lichaam, dat

zichzelf toestaat om te evolueren.

Maar in essentie heb ik jarenlang met schizofrenen gewerkt en ben ik tot het

inzicht gekomen dat je het leven moet respecteren, want wij zijn de grootste

schizofrenen. Bij hen zien we tenminste de Zielen. De Zielen manifesteren zich



individueel in de kenmerken en het karakter van hun gedrag en presentatie van

hun leven.

Toen ik in die tijd naar psychiatrische ziekenhuizen ging en het levensgedrag van

schizofrenen bekeek, was mijn grootste dilemma: ben ik wel de echte? En zijn zij

eigenlijk de ware mens? Want ze zijn daar en we kunnen alles zien. Ze tonen hun

emoties. Ze laten hun individuele kenmerken zien. En wij zitten daar en verbergen

onze Ziel.

Door tijd te besteden aan het proberen om dit te begrijpen, werd het werk van de

STM duidelijker. (1:28). Op een bepaalde manier maakte het deel uit van wat ik de

training van de hedendaagse mens noem om te begrijpen hoe om te gaan met de

Ziel, waar de Ziel is en hoe je hem kunt verheffen, hoe je hem kunt scheiden, wat

zijn functie is en wat zijn doel is. Ik zat altijd naar ze te kijken en de dokters

injecteerden ze met verschillende medicijnen en ze zetten de tabletten op een rij.

En ik dacht: is de gekke man de dokter en zijn deze mensen gezond? En hoe,

omdat wij de macht hebben, we hen gevangen hebben gezet, opgesloten. En in

feite zijn wij de criminelen die opgesloten moeten worden, niet zij. Omdat we hun

toestand niet begrijpen.

Ik vraag me af of de tijd komt dat de wereld van de wetenschap hier wijs uit wordt

en we op een dag zullen laten zien, hetzelfde als wat we deden met de Zielen en

de STP, waarvan we nu aankondigen dat over een week, in de komende paar

dagen, je jezelf kunt boeken om je Zielen te zien en je, wat ik noem,

lichamelijkheidsperformance. Ik weet zeker dat we in de zeer nabije toekomst de

technologie zullen hebben om elke Ziel afzonderlijk te zien, met dezelfde

lichamelijkheid. Dit betekent dat we een systeemmoeten ontwikkelen waarbij we,

laten we zeggen dat we weten of de artsen ons vertellen dat ze schizofreen zijn,

(1:30). en ze in een machine stoppen en zien hoe we drie of twee of vier grafieken

zien, die systematisch samen lopen, maar totaal verschillend zijn. Die duidelijk het

bestaan van individuele Zielen binnen deze lichamen weergeven.

We stoppen mensen als politieke gevangenen in de gevangenis. We sluiten

onschuldige mensen op met sjaals om hun hoofd en naakt op hun hoofd, met het



haar eruit, om onze eigen magere zwakheid en domheid te rechtvaardigen.

Wanneer komt de tijd dat we ons realiseren wat we de mensen die we schizofreen

noemen hebben aangedaan? De misdaden die we hebben begaan. En die we nog

steeds begaan? En we noemen ze specialisten en psychologen en psychiatrische

behandeling, waar de artsen zouden moeten zijn in die plaatsen opgesloten, dan

deze mensen. Ik vraag me af, in een zeer nabije toekomst, wanneer we een aantal

schizofrenen in de systemen zetten, zoals jullie zullen betalen om naar de jouwe te

gaan, en we alle Zielen in één lichaam laten zien, met hetzelfde gedrag, waar zal de

wetenschap dan voor staan, voor de misdaden die ze de mensheid in de afgelopen

decennia hebben aangedaan? Wemoeten psychiatrische artsen opsluiten, want

hun domheid heeft geleid tot de misdaad om deze "mooie mensen" op te sluiten

(1:32). Ze zeggen, "onwetendheid is een zegen." En in zekere zin zijn onze artsen en

wetenschappers onwetend, en we zegenen hen.

We staan op het punt om dit te bewijzen. Zoals ik al zei, laten we nu

wetenschappelijk zien wat er in boek één staat. Zeer binnenkort gaan we die kant

op, waar we degenen die ze schizofreen noemen, meenemen en we de Zielen in

hen laten zien. En dan zetten we de medische wereld voor schut. Laat staan

degenen die zichzelf psychiatrische artsen noemen, omdat ze hulp nodig hebben,

en niet degenen die we opnemen in deze, wat ik noem, "opgesloten

omstandigheden." Het is zo onmenselijk dat we onze honden niet in die positie

willen houden.

Het is heel dichtbij. In de komende maanden en jaren, als we de technologie

ontwikkelen, zoals ik 80, 100, 150 van jullie in het systeem heb gezet en het heb

gebracht. Nu hebben we de kennis om de Zielen van deze mensen te tonen, in

hen. Degenen die verbeelding zijn, kunnen we niets doen. Maar degenen die echt

schizofreen zijn, dan kun je de aanwezigheid van de 4 Zielen zien, en nu betaal je

om te komen en je Zielen te zien. En als we twee systemen draaien, je ziet twee

Zielen, dan zeggen we tegen je, excuseer me, zou je ons willen vertellen wie de

andere is die je hebt verborgen?

Nog een vraag?



Q: ... (1:34). In de 346e Workshop voor Kenniszoekers stelde de dame na 3 uur en 37

minuten een vraag over uw onderricht over hoe het niveau van de STP op zo'n

niveau te brengen dat het in contact komt met de STM. En ze zegt verder dat u zei

dat u daar een techniek voor had, en dan vraagt ze, hoe? Dan antwoord je dat de

STM nog niet klaar was en dat deze techniek op het juiste moment, na 21 maart,

getoond zou worden. Dat de nieuwe Soul deze techniek zal leren. Ik weet dat

verheffing individueel is en dat iedereen zijn verheffing moet vinden. De vraag is,

kunt u ons iets meer vertellen over deze techniek die werd genoemd, of hoe we

deze kennis via de nieuwe Ziel in onszelf kunnen vinden? Hartelijk dank, meneer

Keshe.

K- De kennis zit in ons en de verheffing van de STMmaakt deel uit van het

dagelijkse leven. We negeren het gewoon en we zijn zo onwetend geworden dat

we zijn bestaan niet kunnen bevestigen. We slapen er meestal doorheen. De hele

tijd. En als je erin slaagt om wakker te zijn op het punt van de overgang, kun je

voelen, (1:36). je voltooit een cyclus van hoe de energieën eraan toegevoegd

kunnen worden. Dit is onderdeel van de verheffing van de STM, door het gedrag

van de P van de man en zijn emotie.

We doen dit op verschillende manieren om verschillende veldsterktes in ons

lichaam te absorberen, zonder dat we het weten. Ons fysieke leven heeft zich erop

afgestemd. We noemen het de rusttijd. Maar dat overgangspunt van enkele

microseconden van de schakelaar maakt het mogelijk, als je ooit begrijpt hoe je

het moet doen, om op een bepaalde manier iets toe te voegen aan je Ziel, toe te

voegen aan je bestaan. En het gebeurt zo vaak in ons lichaam, in ons leven, dat we

het niet opmerken. Wat ik het "nulpunt" noem.

Ons slaappatroon is meestal ruwweg een patroon van vier uur waarin we van de

ene naar de andere lichaamshelft overschakelen. Onze longen doen dit. Onze neus

doet dit elk uur. Onze nieren doen dit. Eén nier gaat rusten. (1:38). Eén nier zal

creëren. In het leven van ons vrouwelijke deel, creëren we eitjes in één eierstok per

maand en dan in de andere. In het leven van de man doen we hetzelfde. Eén



testikel produceert een moment, en de andere produceert dat niet om rust te

geven, om toe te laten.

En als de mens wijs wordt, is er een cyclus tussen dit alles op een specifiek

moment, een specifieke cyclus waar alles tot nul valt. En op dat moment kun je je

Ziel verheffen. Op een manier, op een specifieke manier, op een specifieke

harmonische manier, zullen alle organen, alle cycli, al het, wat ik noem,

slaappatroon, ontwaakpatroon, schakelen, en dit gebeurt

een paar keer in het leven van de mens, voor microseconden, voor een zeer korte

tijd, en als je erachter komt, als je het kunt begrijpen, is het de tijd waar het

grootste deel van onze absorptie, alles aan wordt gegeven.

Hoe ouder we worden, hoe vaker dit gebeurt. En op zo'n schakelpunt stopt het

leven. (1:40). Zij die het natuurlijke leven (de dood) sterven, sterven op dit

schakelpunt. Waar die schakelaar het punt bereikt dat de Ziel niets meer kan

toevoegen, aan zijn verheffing, en de Ziel vertrekt, en het fysiek stopt. Alle

natuurlijke sterfgevallen gebeuren op dit schakelpunt. Zonder het falen.

En dit punt, deze nulpunttijd, die harmonieus is, en tijdens ons leven, schakelen we

veel. En in één seconde, vele, enkele keren in ons leven, zeiden we, gebeurt het in

het leven van de planeet. We noemen het verandering van polariteit. Het gebeurt

in het leven van het zonnestelsel. Ons zonnestelsel schakelt op dezelfde manier

van veld. Onze wetenschappers begrijpen het niet, hebben het nooit overwogen.

Het gebeurt in het sterrenstelsel. Het gebeurt in het universum. De ene helft van

het universum wisselt van veld met de andere. En in die tijdscycli zien we chaos in

sommige sterrenstelsels terwijl ze proberen bij te blijven.

In het leven van de mens, soms wanneer dit gebeurt, is het zo verweven met het

wisselen van de Ziel. Het schakelen van de STP, soms zie je het, je voelt het, want

alle organen, alles gaat samen. (1:42). Het is alsof er een hartslag ontbreekt. En als

er in de toekomst geen "als" is, zullen we je leren hoe je deze tijd kunt berekenen.

Dat is het punt waarop de Ziel op het punt van ontvangen staat om over te



schakelen naar een andere voor de hogere orde. Op een bepaalde manier bereid je

jezelf voor op dat punt om je begrip van de Ziel te kunnen aanvullen, te verheffen.

Dit gebeurt in de tijd van het leven van degenen die missies als profeten

accepteren. Ze worden geboren als normale mensen. En in de cyclus van het leven

komt op een gegeven moment de omschakeling. Maar dan wordt het verlichting.

En die verlichting is letterlijk ommeer te begrijpen.

Dus, iedereen kan het en het kan allemaal gemeten en binnengebracht worden.

En dit is wat ik zei, met de nieuwe technologie, met de nieuwe kennis die we

hebben gebracht, is er zoveel te begrijpen dat de mens geen tijd zou hebben om

te vechten en oorlogen te creëren. Dat is het mooie van kennis vergaren, super

passeren wat wij noemen, heerschappij, en het vergaren van land en

eigendommen en macht.

En als je dat nulpunt bereikt, als je dat nulpunt begrijpt, dan begrijp je... Ik legde dit

onlangs, de afgelopen dagen, uit aan een van de Kenniszoekers (KS). Je voelt, zoals

ik al vaak heb gezegd (1:44), dat je lichamelijkheid vervreemd is van je zintuigen.

En je weet dat je verhoging hebt ontvangen. Of je bent erin geslaagd meer te

begrijpen, meer ervan. En dan ga je totaal anders naar het leven kijken.

Velen van jullie KS die het proces van de afgelopen maanden met ons hebben

doorlopen, hebben dat punt bereikt. Of je hebt het gevoeld, er is een verschil. En je

hebt de verhoging ontvangen door je eigen begrip. Velen, velen van jullie, als ik

naar de grafieken kijk die tijdens het proces binnenkomen, zie ik glitches. En die

hapering vertelt me dat iemand

verheven. En als we deze versnipperen, kunnen we zeggen dat hij poef werd. Velen

van jullie hebben in eerdere sessies, of in het afgelopen jaar met ons, vast en zeker

dat punt van verheffing bereikt, het begrijpen van dia's, veranderingen in het leven,

wat een nieuw inzicht brengt, je begrijpt totaal dingen die je niet kon begrijpen

over de Schepping, over een heleboel andere dingen. En dat komt door de

structuur, de manier waarop we onze systemen instellen. En als ik je in een van



deze systemen zet, wanneer ik meer weet over de dimensie van lichamelijkheid,

kan ik je de "schakeltijd" vertellen.

Nog een vraag?

Q: ... (1:46). Gisteren was ik in de Zieleleer en besprak ik liefde en emoties. En het

punt is dat we het niet goed begrijpen, is om onze Ziel uit te breiden en te

transmuteren, moeten we de omgevingsemoties losmaken, of je eigen emoties?

Dank je wel.

K- Het zijn je emoties, je moet het op een andere manier begrijpen. Als je je emotie

in de fysieke dimensie en emotie in de Zielsdimensie kunt begrijpen, dan kun je

transmutatie heel, heel gemakkelijk doen.

Veel mensen zeggen, wat is de emotie in de Zieledimensie? Dat is heel eenvoudig.

In het fysieke leven knuffel je je kind en voel je de emotie van liefde. Dat is de

emotie van lichamelijkheid. Je droomt over je kind en je knuffelt haar nog steeds

en je voelt de emotie van liefde. Dat is de emotie van de Ziel. Als je het begrijpt, de

aanraking die je had, die je voelde met het knuffelen van je kind, dan ben jij het die

het voelde. We weten niet wat je gaf. Maar in de Zieledimensie voelt je kind de hele

emotie, ontvangt het alle velden ervan.

Waar lichamelijkheid verstrengeld is met, je geeft alle kracht van je, knuffelt je

kind, (1:48). en zij kijkt over je schouder mee, naar de televisie. Dan begrijp je, welke

emotie bij de Ziel hoort, welke emotie bij de lichamelijkheid hoort en hoe de

lichamelijkheid zich gedraagt, en wat, sommige van wat je emotie niet eens

draagt, gedaan moet worden, waar in de Ziel gevoeld en ontvangen wordt.

Dus, het is... als je die kunt begrijpen, want maak in zekere zin geen onderscheid

tussen de Ziel van de emotie van de lichamelijkheid en de Ziel van de emotie van

de STM, dan kun je heel gemakkelijk door transmutatie gaan, want dan werken ze

samen, zijn ze hetzelfde.

Het is niet gemakkelijk.



Ik noemde het in de fysieke testtijd de "kietelfactor". Ik heb hier vaak over

gesproken.

Toen we de test deden in de Sharif Universiteit van Teheran, nu bijna 15 jaar

geleden. In 2008 had ik chauffeurs en bodyguards, die meestal buiten het lab

zaten. Of ze bleven rondhangen tot ik aan het werk was en dan brachten ze me

terug naar huis. En soms belde ik ze, toen ik het systeem beheerde. En dan vroeg

ik ze bijvoorbeeld of ze iets wilden hebben. En dan zie je ze binnenkomen en als ze

binnenkomen, wacht ik op hun zenuwtrek in hun lichaam. En dat was voor mij, op

een bepaalde manier, dat ze konden voelen dat het magnetische veld, de Ziel van

mijn systeem, (1:50). hen aanraakte. En ze reageerden. Ik noemde het gewoon een

kietelfactor. Je ziet die rilling. Je ziet dat ineenkrimpen. Het is alsof iemand zijn

handen in je buik steekt. En ik vond altijd wel een excuus, iets,

en ze gingen, en ik zei, kunnen jullie terugkomen, kunnen jullie dit voor me

terugbrengen? Oh, we zijn over tien minuten terug. En dan komen ze terug en dan

kijk ik of het me gelukt is om het veld met nog een meter te verhogen, omdat ik

wat dingen veranderd heb, en dan zie ik het. Of ik markeer de vloer (waar ze

reageerden op M field). Daar is het. Die trilling.

Je hebt die rilling in emotie, wanneer je je STP en de STM interactie uitbreidt, in de

hersenen of buiten het lichaam. Je voelt die rilling ... je voelt die warmte, wanneer

je Ziel het overneemt. Je ziet dat de wereld niet zo helder is, hij is wazig. Maak je

geen zorgen, je hebt geen staar. Staar komt pas voor een paar seconden als je 20

bent. Dan realiseer je je dat je de positie hebt bereikt om je lichaam en de

dimensie van je Ziel uit te breiden. Dan weet je het.

En je kunt het op vele, vele verschillende manieren doen. Er is niet één manier om

het te doen, om het ritme van de ademhaling te veranderen, om het ritme van

gedachten te veranderen, om de emotie, om... het zijn veel verschillende manieren.

Maar je kunt het doen met drugs en alcohol en de rest. Als je die kant op gaat, ben

je in de fysieke dimensie, om dronken te worden (1:52).

Je bent verslaafd. Maar als je het kunt doen in de dimensie van het begrijpen van

de velden, de manier waarop je door wat ik de droomcyclus noem gaat, wat een



werk van de Ziel is, leer je geleidelijk hoe je het kunt uitbreiden. En die uitbreiding

stelt je in staat te transmuteren.

Het komt op zoveel manieren voort uit dienstbaarheid. En die dienstbaarheid is de

STP die de STM dient, of de STM die de STP dient. En als je die dienstbaarheid

begrijpt, dan begrijp je transmutatie. En kun je het creëren. Laat ik het zo zeggen:

als je gaat slapen, doet het lichaam dat automatisch, dus zo moeilijk kan het niet

zijn. Je doet het elke 24 uur, 8 uur lang. En soms zeg je zelfs overdag: "oh, ik was

aan het dagdromen." Sorry, mijn Ziel ging op reis om te kijken wat er aan de hand

is, rondneuzen.

Dan kun je jezelf trainen. En geen toeval. Gewoonlijk is een van de beste manieren

om de expansie van de Ziel te zien ... je zult begrijpen wat ik bedoel als het gebeurt.

We plaatsen mensen in het systeem en we staan die expansie toe. En altijd, zoals ik

al zo vaak heb gezegd, zijn sommigen van jullie daarin geweest. Jullie niet. Je ziet

wazig. Het is niet duidelijk, maar je ogen zijn open. Jullie zien me en noemen het

wazig. Dat is waar je Ziel zich heeft uitgebreid voorbij je lichamelijkheid.

Nog een vraag? (1:54).

V: ... Verwacht u dat transmutatie in de toekomst op grote schaal zal worden

onderwezen, als onderdeel van het verplichte onderwijs?

K- Het is geen verplicht onderwijs, het is een liefdevol onderwijs. Geleidelijk aan,

naarmate de systemen zich ontwikkelen, ontwikkelen wij het en ik weet zeker dat

anderen het met ons zullen ontwikkelen, en we zullen zien dat Samsung het net

zo goed maakt als Huawei en de rest. Je zult op het punt komen dat

massamachines een realiteit worden. Productie van systemen, waarmee een

aantal van ons dit kan doen, wordt het. Het staat in de kaarten, het is maar hoe

snel de technologie wordt geaccepteerd. Zoals ik altijd zeg, de man zei, als het op

CNN is, geloof ik het. Ik zeg als het op de wereld is... televisies. Maar het grootste

probleem voor ons is dat niemand zoveel CNN kijkt, behalve de Amerikanen, die

hun eigen stroommeebrengen.



En hoe je het ook noemt, we hadden het er twee, drie dagen geleden over met

onze kenniszoekers. We denken dat minder dan 5% van de wereld, en de

meerderheid ervan, allemaal TV kijken. Televisie heeft geen plaats in de huidige

samenleving. Iedereen zit op het internet en kijkt naar allerlei dingen zoals hij wil,

en niet zoals hij gedwongen wordt, tenzij wij dat beslissen, (1:56). het is net als

American's got talent, of England has got talent, een paar duizend mensen kijken.

Maar de aantallen zijn te beperkt tot een paar.

Als je kijkt naar de meest bekeken YouTube-video's, bijvoorbeeld, is er vandaag een

kinderliedje met de naam "Haaien". Ik was net aan het kijken om te zien wie die

video's bekeken heeft. En blijkbaar, 13 miljard keer, heeft elk systeem van deze

aarde, min of meer, zelfs die in Afrika, dit ding tot nu toe twee keer bekeken. En

geen enkel televisiekanaal heeft 13 miljard kijkers. Dus de verschuiving, het

onderwijzen en het proces van het onderwijzen van kennis moet op een andere

manier gebeuren, dan in wat we de huidige media noemen.

En de volgende stap naar de huidige media is heel erg, we hebben het

geprobeerd, we hebben het een paar keer getest zonder dat iemand het wist. Het

is niet inbedden, maar het begrip naar je toe brengen terwijl je bij ons bent. En dan

zeg je: "oh, dit is mij overkomen, of dat is mij overkomen." Maar in feite vroeg ik je

om dit te gaan doen. Het is geen hersenspoeling. Het is op een bepaalde manier

een Ziel schenken. En dit zal de manier zijn waarop velen van jullie talen en

emoties zullen leren in de Ruimte. (1:58). Er is geen gebarentaal in de wereld van de

Zielen. En de toekomstige leringen over de Zielen en alles zullen via de Zielen zelf

komen, door elkaar te onderwijzen, en verhoging van, zodra we meer begrijpen,

hoe dit geleidelijk aan te doen.

De grootste vijanden, de grootste vijanden, die dit proces tegenhouden zullen

religieuze mensen zijn, want dan heeft religie geen betekenis. En de Rabbijnen en

Mullahs hebben geen plaats, want er is geen tussenpersoon tussen jouw STP en

jouw STM.

Nog een vraag?



Vraag: ... Als we het tijdens de sessies over de grafiek hebben, hebben we het over,

zoals wanneer we de STP en de STM hebben, als "Yin en Yang." Ze maken dus een

cirkel. Dus als die twee in balans zijn, is er een cirkel en dan is het resultaat een

lichamelijkheid. Als het Yin bovenop het Yang ligt, of het Yang bovenop het Yin, of

als er verschillende hoeken zijn, betekent dit dat er iets mis is met de emotie of

lichamelijkheid, en dat is het resultaat van lichamelijkheid, er is een probleem. Heb

ik gelijk?

K- Je moet begrijpen hoe je het moet interpreteren. Zo recht is het niet. (2:00). Je

moet begrijpen hoe je de, wat ik noem, de gegevens moet interpreteren.

Vraag: Oké, dus als we 10 baby's nemen die net geboren zijn en we zetten ze in de

sessie, hoe zou je de Yin en Yang zien? Ze worden allemaal een cirkel, ze zijn

allemaal in balans.

K- Heel gemakkelijk. Nee, nee, nee, nee, nee, nee, zoiets bestaat niet. Zoiets bestaat

niet. Niet bij elkaar passen. Onmogelijk.

Vraag: Dus nee, ik bedoel... nee. Ik heb het over de Yin en Yang, zoals 180 graden,

zoals je zei, tegenover elkaar. Ze zijn in balans. Wij zijn niet in balans omdat...

K- Ja, als ze in balans zijn, zijn ze tegenover elkaar. Als ze op een andere manier

lopen, of ze lopen in harmonie aan één kant, dan is het uit balans. Er is veel... En als

we dit krijgen, moet je begrijpen dat we tijdens het proces van de serie die we

draaien, continu, ik denk elke twee minuten, een grafiek krijgen. We kennen de

status van veel van jullie in dat proces. Terwijl ik met jullie praat, kijk ik naar een

aantal van hen. Ik probeer te kijken of we hier iets van kunnen vrijgeven. Maar het

is zo intens, het laat disharmonie zien, het laat zoveel dingen zien.

Maar in zekere zin is het het gedrag van jou in beide dimensies. In zekere zin, als je

naar deze grafieken kijkt, zijn het de 3 Ethos van Mitra. Hoe harmonieus ze samen

zijn en hoe de één de ander verandert en verandering brengt. (2:02). En in de

allereerste testserie zagen we iets totaal anders. (Hoor Braziliaanse

simultaanvertaling ..)



En we zien dit. Hoe? Omdat de meesten van jullie dezelfde mensen zijn die naar

deze sessies blijven komen. En we zien hoe jullie veranderd zijn. Het is

verbazingwekkend als we de grafieken van januari vergelijken met die van juni.

Hoe jullie als mensen ze letterlijk hebben verbeterd... jullie zelf. Toen ik afgelopen

zondag naar de grafieken keek, was het verbazingwekkend dat ik ernaar keek. Als

ik jullie de grafieken van januari laat zien, toen jullie binnenkwamen, zonder dat

jullie het weten, hebben jullie je leven boven je verbeelding veranderd. We hebben

jullie Zielen geraakt.

Als ik jullie een grafiek laat zien van afgelopen januari, toen we in december

begonnen, en de grafieken van afgelopen week, dan zullen jullie versteld staan hoe

harmonieus jullie zijn geworden. Het is verbazingwekkend. Toen we jullie in januari

hadden, stonden jullie allemaal aan één kant. De Soul, de STP en de P stonden

allemaal aan één kant van de lijn. Als je naar de grafieken van vorige week kijkt, is

het 180 graden, werkt volledig in harmonie. (2:04).

En op een bepaalde manier hebben velen van jullie die door het proces zijn

gegaan, vooral in de afgelopen vier weken, een positie bereikt dat je de

transmutatie kunt doen. En je noemt het, een droom, er is iets gebeurd. Of je voelt

de verandering. En dan brengt je lichamelijkheid je partners, je geliefden, je

kinderen zeggen, je bent veranderd. Er is iets anders. Als ik jullie laat zien wie er in

de januari sessie is geweest en wie er in de, hoe noem je dat, afgelopen vrijdag

sessie is geweest, dan kunnen jullie de verandering in jezelf zien. Je zult geschokt

zijn. En velen van jullie zijn klaar voor die overgang. Jullie wilden de STP en de STM

niet loslaten, omdat jullie geen vertrouwen hadden. Nu doen jullie dat wel. En we

praten niet. Het is recht voor mijn neus. Terwijl ik tegen je praat, kijk ik naar de

foto's. Zal ik je een schok laten zien van hoe je veranderd bent?

Vraag: Meneer Keshe, er gebeurde iets vreemds omdat, ik denk dat het na deze

zondag was. Ik stond in de rij op het vliegveld en plotseling voelde ik de hartslag,

meestal voel je je eigen hartslag, en soms is het stil en soms is het hoger, maar

plotseling voelde ik de hartslag.



hartslag was in de kamer, (2:06). en de plek waar ik stond was niet in mij, het kwam

van buiten naar mij toe. Hoe kan dit, want ik was gewoon... Ik was...

K- Heb je toevallig een mooie piloot voorbij zien komen? Ik weet het niet. Je moet

het uitleggen, je bent er geweest.

Vraag: Oké, dus ik weet het niet, ik heb niet... Misschien raakte mijn Ziel

opgewonden van iemand anders, ik was het niet.

K- Je weet nooit of de Ziel je lichamelijkheid voorbij is en zijn eigen werk doet.

V: ... de hartslag was erg slecht om te zien wat hier gebeurd is, misschien was het

de zondagsessie. Oké, bedankt.

K- Hartelijk dank.

Als we nu naar deze gegevens kijken, en u moet begrijpen dat ons team ons

tijdens de sessies continu bombardeert. Elk uur van de sessie krijgen we minstens

10 grafieken. En velen van jullie die aan de sessies hebben deelgenomen, vooral in

de afgelopen drie of vier weken, hebben volledige controle over de systemen. We

voegen systemen toe. Je ziet veel microfoons met verschillende nummers en

dingen aan, maar alle andere zijn uitgeschakeld. En dit zijn de processen die we

gebruiken. En dan schakelen we over welke nummers, wat we toevoegen, wat we

verwijderen. En zelfs als de systemen aan staan, voegen we op de achtergrond een

heleboel dingen toe en halen we een heleboel dingen uit het systeem. En we

observeren hoe je Zielen, je STP en je fysiek reageren. En ons team zet gewoon een

pijl op de grafiek. Dit is waar we dit hebben weggehaald, of we voegen dit toe, of

we veranderen daar iets. Dan wordt alles geregistreerd.

En dan zien we hoe deze dingen je beïnvloeden, je Ziel beïnvloeden, hoe je het

uitbreidt. (2:08).

Het is een wetenschap. Het is niet meer, hoe je het ook noemt, een praatje. Het is

een technologie aan het worden. En we beheersen het goed. Ik weet zeker dat we

in de nabije toekomst de verschillende sessies met de grafieken van deze sessies

en de aantekeningen die we hebben gemaakt, de observaties, zullen vrijgeven. En



back-up sessies, dat wat er gebeurde in welke periode, en hoe jullie allemaal

reageerden. Het zijn niet één of twee mensen. In sommige sessies, 100, 150

mensen, 120 mensen. In sommige sessies 70, 80 mensen. Het is een collectief

bewustzijn.

Wanneer we deze velden van de Ziel en de lichamelijkheid openen, verwacht dan

niet veel. En probeer gewoon te begrijpen hoe en wat je voor jezelf moet doen. En

waar je staat. En hoe harmonieus je STP, je Ziel en je lichamelijkheid met elkaar

zijn. Wij zijn die fotograaf, wij zijn die dokter, weet je wanneer je naar een

echografie gaat en hij gewoon dat dingetje erin stopt met een beetje silicium en

het dan schudt en zegt, (2:10).

"oh daar is een baby." Zelfs als het een kikkervisje is. Dat is onze grafiek, ultrasoon.

Maar deze keer is het ultrasoon, het zijn al je energieën. Zo hebben we het

ontwikkeld. En dan is het voor jullie om te zien hoe dat kikkervisje van de STM

werkt binnen de massieve structuur van de fysicaliteit en het nog steeds

controleert.

Nog een vraag?

K- Mag ik je vraag beantwoorden? Ik heb net een vraag gekregen. Hoe zouden we

dat doen? Zodra je je inschrijft, wordt er contact met je opgenomen en krijg je een

sessie. Woon die tijd bij en dat is het enige moment dat je krijgt. Want als we het

eenmaal doen, we programmeren het voor 2 of 3 dagen of wat dan ook, en je krijgt

een tijdslot, dan moet je er op dat tijdstip zijn, dat tijdslot, voor jouw tijd. En dan

sturen we je of geven we je het beeld dat we van je tijd hebben verzameld en de

structuur van de velden die we de drie velden van de man noemen. En dan is het

aan jou om het te beoordelen. We proberen je er een aan het begin te geven als

dat mogelijk is, een in het midden en een aan het eind, en vergeet niet dat je in

dat proces voortdurend conditie ontvangt voor de verhoging van de velden. Zo kun

je zien hoe je verandert en wat je moet doen om dat in te voeren.

Er zullen zeer, zeer beperkte aantallen worden uitgegeven, omdat het zeer

tijdrovend is. Maar we moeten dit doen voor de volgende stap in de ontwikkeling

van de ruimte, die eraan komt. Maar tegelijkertijd kun je voor het eerst foto's



maken van je energievelden, (2:12). van wat wij de plasma's noemen, de drie

plasma's van je lichaam, dat wil zeggen de lichamelijkheid, de Ziel en de STP. Het

zal heel interessant zijn wat we zien.

V: ... Zijn ruimtevluchten nu beschikbaar om te reserveren? Of waren ze alleen de

vorige keer beschikbaar? Want ik ben erg geïnteresseerd om het mee te maken.

K- We hebben de systemen uit positie gebracht. Het is niet meer mogelijk. De

systemen zijn verplaatst naar een nieuwe locatie en het is niet mogelijk. Omdat we

uit Oostenrijk verhuizen, verhuizen we veel van onze systemen over de hele wereld.

En deze zijn verplaatst. Degenen onder jullie die door het vluchtsysteem gingen en

dat was, dat is een

"eenmalige" ervaring, een zeer klein aantal in vergelijking met het aantal

Kenniszoekers. Hetzelfde zal dit zijn, wat jullie noemen, de "velden van de STM en

de lichamelijkheid." Het zullen er heel, heel, heel weinig zijn.

R: In zekere zin zijn het de nieuwe ruimtevluchten, de nieuwe manier van reizen.

Op een bepaalde manier reizen we naar de plek waar je de informatie verzamelt

en weer terug, waar we ook zijn in de wereld.

K- Het is niet goedkoop, want het duurt letterlijk een half uur, 45 minuten, en onze

systemen zijn ervoor geprijsd, dat het de kosten dekt. (2:14). Maar het zal één uur

duren, het is alsof je één portret krijgt van (echografie), zoals je het noemt,

wanneer je kind een kikkervisje is. En ik weet zeker dat we in de toekomst bij jullie

terugkomen en we verzamelen, wat jullie noemen, de onderzoekspapers die

gepubliceerd moeten worden. Want misschien nodigen we je over zes maanden,

een jaar, terug uit en nemen we er een met je door om te zien hoe je erin geslaagd

bent om jezelf te verheffen, (of) hoe je erin geslaagd bent om je ervan te

verwijderen. Heb je in die tijd een misdaad begaan? Of heb je in die tijd de

mensheid gediend? Heb je zegen ontvangen? En dan zul je het zien.

Het zullen zeer, zeer beperkte aantallen zijn, omdat het zeer tijdrovend onderzoek

is. En op een bepaalde manier leer je jezelf kennen op een manier die je nog niet

kende. We zullen de kanalen heel snel openen en heel snel sluiten.



Nog een vraag?

We zijn bijna tweeënhalf, tweeënhalf, twee, meer dan twee uur bezig. Ja, ga door.

R: We hebben een belangrijke vraag, denk ik, van Sebastian in Livestream. Hij is

eigenlijk al vele jaren een vaste luisteraar. En hij heeft het over, je had het over het

opheffen van de Ziel en verhoging enzovoort. En je hebt het in het verleden ook

gehad over het wegnemen van de tussenpersoon en direct naar de bron gaan,

maar toch hebben we verschillende profeten in het verleden zoals Jezus,

Mohammed, Boeddha enzovoort. (2:16). Sebastian zegt dus dat het opheffen van

onze Ziel ook inhoudt dat we Jezus in ons vinden en accepteren. Door van hem te

houden, creëren we een wisselwerking tussen ons en hem, waardoor onze Ziel

opstijgt. Kunnen we dit ook doen met Jezus en andere mensen, en daardoor de

Zielen van anderen optillen?

K- Dat is je werk. En dat was hun taak. En ten tweede, als je niet in Jezus gelooft,

wat gaat er dan gebeuren? Maar vergeet niet, in essentie, in ware essentie, is de

Ziel van alle Profeten dezelfde Ziel. Het is niet omdat de man 's ochtends een

sportpak draagt en 's middags een pak en 's avonds een zwembroek, dat hij een

andere man is. Zo is het ook met de Ziel van alle Profeten. Het is dezelfde Ziel. En

hoe eerder het menselijk ras dit begrijpt, des te eerder zullen de meeste van deze,

wat zij noemen, religieuze conflicten, die allemaal nepreligies zijn, verdwijnen. We

moeten kijken naar de ware essentie van de boodschap, niet naar wat geschreven

is om bij welke boodschap te passen.

Er is geen verschil in de Ziel van al die Boodschappers. (2:18). Het is dezelfde Ziel, in

verschillende jurken, in verschillende tijden. Als je kijkt naar mijn portretten van 5

jaar geleden, 10 jaar geleden en vandaag, het is verschillende leeftijd, maar het is

dezelfde man van binnen. Het is dus de Ziel van de Profeten. Maar de tijd is niet 15,

16, 20 jaar, het is een gat van honderden jaren en hangt af van waar het nodig is

om zich te manifesteren, om te veranderen.

Vraag: Meneer Keshe, dat brengt een vraag met zich mee, als de Ziel van de

Profeten dezelfde Ziel was, kwam hij in verschillende lichamen. Nu is de vraag, zijn



sommigen van ons naar deze planeet gekomen in verschillende lichamen op

hetzelfde moment, betekent dit reïncarnatie of niet?

K- Wij zijn verzameling van de velden, als je geschapen bent door de Ziel van de

Schepping, die de kinderen van Mitra zijn. Dat is anders. Maar de mens is door

interactie van de lichamelijkheid. Jullie zijn een verzameling van velden in de

dimensie van lichamelijkheid. Het is totaal anders.

In de toekomst zal ik iets heel, heel radicaals onderwijzen, heel anders dan wat

jullie, zoals jullie het noemen, dimensie van fysiek leven, verwachten of denken. En

de waarheid over de, wat ik noem, de "kinderen van Mitra." Het is heel, heel anders.

(2:20).

Je moet onderwijzen, laten zien, de angst wegnemen. Anders word je een

goochelaar en creëer je angsten. En dat is niet onze taak. Zo brengen we je stap

voor stap naar dat punt.

Er is iets wat ons teammij heeft verteld, wat we al eerder hebben gezegd en wat

we nu weer zeggen. De rekening van de Keshe Foundation in Nederland is

gesloten. Stuur alstublieft geen geld naar de rekening. En of je stuurt ommunten

te kopen via de rekening, of je stuurt donatie. Alles, de instructie is een nieuwe

instructie op de Keshe Foundation website. Volg die op. Want mensen kopen

dingen en of sturen een donatie, en sturen naar, en het gaat terug naar hen. De

rekening van de Keshe Foundation in Nederland is bijna drie maanden gesloten,

de afgelopen twee, drie maanden. En we hebben jullie geïnformeerd. En

sommigen van jullie doen nog steeds een donatie, wat dan ook. Er is een instructie

waar dat te doen en dan is het aan ons om intern of binnen de Stichting dingen te

verplaatsen (rekeningen).

Zijn er nog vragen, of houden we het voor gezien?

.... nog een laatste vraag.

V: ... Gefeliciteerd, meneer Keshe. Worden verjaardagen ook gevierd in de

Universele Gemeenschap, of is dat alleen een traditie op Aarde?



K- We hebben geen verjaardagen, (2:22). omdat je niet weet waar de Ziel is

geschapen, uit welk deel van het universum. Er is geen tijdsbestek, het is door de

mens gemaakt.

R: Onze gewoonte is dat we één keer rond de zon gaan en dat noemen we één van

onze levensjaren. (Maar de Zielen cirkelen niet alleen rond zonnen daar in de

ruimte, toch?

K- Nee, dat is het mooie van de Schepping.

Hartelijk dank voor vandaag, en hartelijk dank voor jullie groeten, en ik hoop, zoals

ik al zei, dat we om de vijf jaar nieuwe foto's zullen uitbrengen, zoals de traditie het

voorschrijft, en dat zou morgen moeten gebeuren. En we zullen zien wat ons voor

de volgende lering brengt. En alsjeblieft, degenen onder jullie die zich willen

aansluiten bij wat ik de velden van Zielen en lichamelijkheid noem, volg de tijd die

je gegeven wordt. Er zullen maar heel weinig mensen worden toegelaten om dit te

doen. En zoals jullie weten, wanneer we stoppen, stoppen we omdat, wat we

zeiden, we geen vliegtest meer hebben, omdat het systeem er niet meer is. en

binnenkort zullen deze systemen er niet meer zijn, omdat ze over de hele wereld

verplaatst zullen worden voor verschillende doeleinden. Hartelijk dank Rick, en

hopelijk tot volgende week.
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